
Записник

са 127. седнице Управног одбора Ветеринарске коморе Србије је одржана
27.12.2024. године у Београду.

У раду седнице учествовали: 

Председник УО: Дубравко Гудурић 
Потпредседник УО: Будмир Вишић 
Чланови:,  Јожеф Кочиш, Љубомир Ћурчин, Владимир Ћурчић  и Дарко
Бошњак.

Седници  су  присуствовaли:  председник  ВКС  Мишо  Коларевић,  Жолт
Кало, 
Маја Андријашевић није присуствовала седници.
Председник Управног одбора Дубравко Гудурић је  предложио  следећи
дневни ред за 127. седницу Управног одбора:

1.  Разматрање одговора на писмо студената;
2.  Дискусија о пружању подршке студентима у њиховим тренутним
активностима 
3. Разно;

Једногласно усвојен дневни ред:

Ад.1. Разматрање одговора на писмо студената;

Након  дискусије  присутни  чланови  су  једногласно  дефинисали
следећи допис:

Драге будуће колегинице и колеге,

Управни  одбор  Ветеринарске  коморе  Србије  на  седници  одржаној
27.12.2024.  године  разматрао  је  ваше  отворено  писмо  и  једногласно
одлучио  да  искаже  солидарност  са  студентима  ветеринарске  медицине,
будућим колeгама и члановима  Коморe. Свесни важности овог тренутка,
желимо да вас обавестимо да јe Управни одбор поднeо захтeв прeдсeднику
Ветеринарске  коморе  Србије  за  сазивању  ванрeднe  Скупштинe
Вeтeринарскe коморe  Србијe као највишeг органа  Коморe на којој  ћe сe
размарати  ваши  захтeви.  Мишљење  и  подршка  целокупног  чланства
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Коморе,  којег  предастављају  дегати  у  Скупштини, јe  од  суштинског
значаја.

Ветеринарска  комора  Србије  остаје  посвећена  унапређењу  положаја
ветеринара у  нашој  земљи и заштити интереса  професије.  Ваше напоре
видимо као корак ка  бољој  будућности за  све  нас –  садашње и будуће
докторe вeтeринарскe мeдицинe.

Стојимо уз вас у овој борби и верујемо да ће ваша енергија и посвећеност
допринети постизању позитивних промена. Желимо вам снагу и истрајност
у  даљим корацима,  са  жељом да  се  ускоро  створе  услови  за  несметан
наставак ваших академских обавеза и професионалног развоја.

С поштовањем и солидарношћу,

Управни одбор Ветеринарске коморе Србије

Ад.2. Дискусија о пружању подршке студентима у њиховим тренутним
активностима 

УП  је  донео  Одлуку  о  сазивању  ванредне   седнице  скупшину  ВКС
11.01.2025.  године  ,  и  да  се  делегати  скупштине  ВКС  изјасне  по  овом
питању.
Због експедитивности предложити   да се ванредна Скупштина ВКС одржи
он-лине,  преко  ЗООМ  апликације  и  да  се  о  томе  предлогу    делегати
Скупштине ВКС изјасне  најкасније до 03.01.2025 године до 12,00 часова.

ДНЕВНИ РЕД 

1. Разматрање  отвореног  писма  студената  Факултета
ветеринарске медицине 

3. Разно;

Једногласна  одлука

Покренути  поступак  штампање  ВКС  издања.Затаржити  уговор  од
BSAVA за уступање права на штампу ,као и започети приреме превода и
штампе вкс издања.
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Састанак се завршио у 14,00 часова.
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